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PROPRIETARY and CONFIDENTIAL: 
The information contained in this drawing is the sole property 
of Lihua Direct, LLC. Any reproduction in part, or as a whole 
with the written permission of Lihua Direct, LLC. is prohibited.
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Whiteboard Owl
Product Information Guide (English) 

Can We Help?
Support@OwlLabs.com

Safety & Troubleshooting
Safety, compliance, troubleshooting and other important product 
information regarding your Meeting Owl™ can be found online 
at www.owllabs.com/support.

Power Supply
For power, use a UL Listed power supply marked "LPS" or "Class 
2" with output rated 12 VDC, 1 A.

Model Number: WBC100
Operating Temperature: 0˚-35˚C Ambient

FCC Statement

This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, 
pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protec-tion 
against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses and can 
radiate radio frequency energy and if not installed and used in accordance with the instruc-tions, 
may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that 
interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful 
interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment 
off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the 
follow-ing measures:

Reorient or relocate the receiving antenna
Increase the separation between the equipment and receiver
Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is 
con-nected
Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help

This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two 
conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept 
any interference received, including interference that may cause undesired operation.

IMPORTANT NOTE:

Radiation Exposure Statement:

This equipment complies with FCC radiation exposure limits set forth for an uncontrolled 
envi-ronment. This equipment should be installed and operated with minimum distance 20cm 
between the radiator & your body.

This transmitter must not be co-located or operating in conjunction with any other antenna or 
transmitter.

Country Code selection feature to be disabled for products marketed to the US/CANADA

The device for operation in the band 5150–5250 MHz is only for indoor use to reduce the 
poten-tial for harmful interference to co-channel mobile satellite systems

Operation of this device is restricted to indoor use only
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• Ship the Product without any accessories unless instructed otherwise. Package and ship the 
product as directed by Owl Labs customer support.
• Once We receive the Product, Owl Labs will, at its sole option, either exchange the Product 
with a Product that is new, or has been remanufactured and is at least functionally equivalent to 
the original Product, repair the Product, or exchange the Product with a product that is a new and 
upgraded model which has at least the equivalent or upgraded function to the original Product. 
• Owl Labs warrants any replaced, repaired or remanufactured Product or part for ninety (90) 
days from the date of shipment of the Product to You, or the remainder of the initial warranty 
pe-riod, whichever is longer.

THIS WARRANTY IS VOID IF: 
The Product has been damaged by negligence, accident, act of God, or mishandling, or has not 
been operated in accordance with the procedures described on owllabs.com/support, or; the 
Product has been purchased through an unauthorized reseller, or; the Product has been altered 
or repaired by someone other than Owl Labs or an authorized service partner, or; adaptations or 
accessories other than those manufactured, recommended or provided by Owl Labs have been 
made or used with the Product, or; failure to adequately package the Product for transportation, 
or; the software on the Product has been replaced or modified by anyone other than Owl Labs or 
an authorized service partner, or; the Product has been taken or used outside of the country it 
was purchased, or; the Product’s original serial number has been modified or removed.

NO OTHER WARRANTY, EXPRESS OR IMPLIED, INCLUDING WARRANTIES OF MER-CHANT-
ABILITY OR FITNESS FOR ANY PARTICULAR USE, APPLIES TO THE PRODUCT.  OUR 
MAXIMUM LIABILITY HEREUNDER, REGARDLESS OF THE BASIS OF THE CLAIM, SHALL BE 
THE AMOUNT PAID BY YOU FOR THE PRODUCT.  YOUR SOLE REMEDY AND OUR SOLE 
OBLIGATION FOR A NON-CONFORMING OR DEFECTIVE PRODUCT SHALL BE THE 
WARRANTY REMEDIES SET FORTH IN THIS WARRANTY STATEMENT ABOVE.

Owl Labs shall not be liable for punitive, consequential, special, indirect or incidental damages or expenses of 
any kind, or loss of revenue, business or property, inconvenience, or interruption in operation experienced by 
You for any reason, including without limitation due to a malfunction or defect in the purchased Product, 
regardless whether Owl Labs was aware of the possibility of such damages or issues or was negligent.  No 
warranty service performed on any Product shall extend the applicable Warranty Period except as expressly set 
forth above.

This warranty extends only to the original purchaser and is not assignable or transferable.  This warranty and 
any dispute related thereto is governed by the laws of the Commonwealth of Mas-sachusetts, excluding its 
conflicts of laws provisions, and is subject to the exclusive jurisdiction of the federal and state courts located in 
the Commonwealth of Massachusetts, and You hereby agree to submit to the jurisdiction of such courts.

Owl Labs Inc., 226 Causeway Street, Boston, MA 02114, support@owllabs.com, www.owllabs.com

IC Statement 
This device contains license-exempt transmitter(s)/receiver(s) that comply with Innovation, 
Science and Economic Development Canada’s license-exempt RSS(s). Operation is subject to the 
following two conditions: (1) this device may not cause interference, and (2) this device must 
accept any interference, including interference that may cause undesired operation of the device.   

Trademark Notice
© 2017 Owl Labs Inc. All Rights Reserved. Owl Labs Inc., Owl Labs, Meeting Owl, Meeting Owl 
Pro, Meeting Owl App, the Owl Labs logo, the Meeting Owl logo, the Meeting Owl Pro logo and 
other Owl Labs Inc. marks are owned by Owl Labs Inc. and may be registered. Apple and the 
Apple logo are trademarks of Apple Inc., registered in the US and other countries. App Store is a 
service mark of Apple Inc. Google, Android, Google Play, and the Google Play logo are 
trade-marks of Google Inc. All other trademarks are the property of their respective owners.

Owl Labs Warranty, Return, and Repair Policy
Owl Labs Inc. (“Owl Labs”, “We”, “Our”, “Us”) warrants to the original purchaser (“You”) that 
Meeting Owl Pro (“the Product”) shall be free from defects in both materials and workmanship 
and shall materially conform to Our standard Product documentation (found at owllabs.com/sup-
port) during the Warranty Period.  Should You notify Us during the Warranty Pe-riod (as defined 
below) that the Product does not conform to the foregoing warranty, We agree, at Our option, to 
repair or replace the Product free of charge. The Warranty Period for the Prod-uct is two (2) years 
from date of registration. The email domain of the warranty claim requester must match the 
registration company domain. We will ask You to please provide proof of pur-chase with any 
warranty claim. If Product has not been registered, proof of purchase will be used to determine 
warranty start date. If We determine in Our sole discretion that Your warranty claim is valid and 
we issue a Return Merchandise Authorization (“RMA”) to You, the Product should be returned to 
Us within fifteen (15) days of Your receipt of the RMA to the location speci-fied by Owl Labs.  If 
Owl Labs customer support determines that You have a valid warranty claim, Owl Labs will pay for 
shipping and handling of the returned Product. Please package your Product carefully as the 
Product will be returned to You in the same cosmetic condition it was received by Us. Owl Labs 
will exercise commercially reasonable efforts to have Your replaced or repaired Product returned 
to You within four (4) weeks after Our receipt of the returned Prod-uct.

Return procedure:
• Prior to contacting Owl Labs customer support, please visit owllabs.com/support to review Our 
troubleshooting FAQs, which can provide valuable technical assistance.  If You need additional 
help, You can find our support contact information at owllabs.com/support.  When You contact 
support, You may be asked to perform a built-in system test to help diagnose and confirm the 
issue. Please have your serial number located on the bottom of the unit available otherwise, 
Package and ship the product as directed by Owl Labs customer support.
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Whiteboard Owl
Guide d’information sur le produit (français) 

Pouvons-nous vous aider ?
Support@OwlLabs.com

Sécurité et dépannage
Vous trouverez les données sur la sécurité, la conformité, le 
dépannage et autres informations importantes concernant votre 
produit Meeting Owl™ en ligne à www.owllabs.com/support.

Alimentation électrique
Pour l'alimentation électrique, utilisez une source d'alimentation 
certifiée UL marquée « LPS » ou « Class 2 » d’une sortie nomina-
le de 12 VDC, 1 A.

Numéro de modèle : WBC100
Température de fonctionnement : 0˚-35˚C Ambiante

Certification FCC
Cet appareil a été testé et déclaré conforme aux limites applicables aux appareils numériques de 
classe B, conformément à l’article 15 du règlement FCC. Ces limites visent à assurer une pro-tec-
tion raisonnable contre les interférences nuisibles dans une installation résidentielle. Cet ap-pareil 
génère, utilise et peut émettre de l’énergie radiofréquence. Il peut provoquer des interfé-rences 
nuisibles aux communications radio s'il n'est pas installé et utilisé conformément aux ins-tructions. 
Toutefois, rien ne garantit qu'il n'y aura pas d'interférences dans une installation don-née. Si cet 
appareil provoque des interférences nuisibles à la réception de la radio ou de la télé-vision, ce qui 
peut être prouvé en allumant et en éteignant l’appareil, nous recommandons à l'uti-lisateur 
d'essayer d’y remédier en adoptant une ou plusieurs des mesures suivantes :

Réorienter ou déplacer l'antenne réceptrice ;
Augmenter la distance entre l’appareil et le récepteur ;
Brancher l'appareil sur un circuit différent de celui sur lequel le récepteur est branché ;
Consulter le revendeur ou un technicien radio/TV expérimenté pour obtenir de l'aide.

Cet appareil est conforme à l’article 15 du règlement FCC. Son fonctionnement est soumis aux 
deux conditions suivantes : (1) Cet appareil ne doit pas produire d’interférences nuisibles et (2) cet 
appareil doit accepter tout type d’interférences, notamment les interférences pouvant provo-quer 
un fonctionnement non désiré de l’appareil.

REMARQUE IMPORTANTE :

Déclaration d'exposition aux rayonnements :

Cet appareil est conforme aux limites de la FCC sur l'exposition aux rayonnements établies pour 
un environnement non contrôlé. Il doit être installé et utilisé à une distance minimale de 20 cm 
entre le radiateur et votre corps.

Cet émetteur ne doit pas être installé ou utilisé en conjonction avec une autre antenne ou un autre 
émetteur.

La fonction de sélection du code pays doit être désactivée pour les produits commercialisés aux 
États-Unis/CANADA

Les dispositifs fonctionnant dans la bande de 5150 à 5250 MHz sont réservés uniquement à une 
utilisation en intérieur afin de réduire les risques d’interférences préjudiciables aux systèmes de 
satellites mobiles utilisant les mêmes canaux

L’utilisation de cet appareil est réservée à un usage en intérieur

283.00

141.50

146.00

marchandise (RMA) sera émise.• Retournez le produit à l'adresse indiquée par le service clientèle de Owl Labs 
et notez le numéro RMA sur l'emballage extérieur du colis.
• Expédiez le produit sans joindre les accessoires sauf instruction contraire. Emballez et expé-diez le produit 
selon les instructions du service clientèle de Owl Labs.
• À la réception du produit, Owl Labs, à sa seule discrétion, échangera le produit contre un pro-duit neuf ou 
reconditionné au moins fonctionnellement équivalent au produit d'origine, réparera le produit ou l’échangera 
contre un modèle neuf et plus performant ayant au moins des fonctions équivalentes ou améliorées par rapport 
au produit d'origine. 
• Owl Labs garantit toute pièce ou tout produit remplacé, réparé ou reconditionné pendant quatre-vingt-dix 
(90) jours à compter de la date à laquelle le produit vous est réexpédié, ou pen-dant le reste de la période de 
garantie initiale, la plus longue des deux périodes étant prise en compte.

LA PRÉSENTE GARANTIE EST NULLE SI : 
Le produit a été endommagé par négligence, accident, force majeure ou mauvaise manipulation, ou n'a pas été 
utilisé conformément aux procédures décrites sur owllabs.com/support, ou ; Le Produit a été acheté auprès 
d'un revendeur non autorisé, ou ; le produit a été modifié ou réparé par une personne autre que Owl Labs ou 
un prestataire de services autorisé, ou ; des adapta-tions ou accessoires autres que ceux fabriqués, 
recommandés ou fournis par Owl Labs ont été réalisés ou utilisés avec le produit, ou ; le produit n'est pas 
correctement emballé pour le trans-port, ou ; le logiciel du produit a été remplacé ou modifié par une 
personne autre que Owl Labs ou un prestataire de services autorisé, ou ; le produit a été emporté ou utilisé à 
l’extérieur du pays dans lequel il a été acheté, ou ; le numéro de série d'origine du produit a été modifié ou 
supprimé.

Owl Labs décline toute responsabilité en cas de dommages punitifs, consécutifs, spéciaux, indi-rects ou 
accessoires, ou dépenses de toute nature, ou perte de revenu, d’activités ou de biens, gêne ou interruption 
du fonctionnement que vous pourriez subir pour une raison quelconque, y compris, mais sans s'y limiter, en 
raison d'un dysfonctionnement ou d'un défaut du produit ache-té, indépendamment du fait que Owl Labs ait 
eu connaissance ou non de la possibilité desdits dommages ou problèmes ou ait fait preuve de négligence.  
Aucun service en garantie effectué sur un produit ne prolonge la période de garantie applicable, sauf dans 
les cas expressément prévus précédemment.
La présente garantie est réservée à l’acheteur initial, et elle n’est ni cessible ni transférable.  La garantie et 
tout litige y afférent sont régis par les lois du Commonwealth du Massachusetts, à l'exclusion de ses 
dispositions relatives aux conflits de lois, et elle est soumise à la compétence exclusive des tribunaux 
fédéraux et d'État situés dans le Commonwealth du Massachusetts, et vous acceptez par les présentes de 
vous soumettre à la juridiction de ces tribunaux.

Owl Labs Inc., 226 Causeway Street, Boston, MA 02114, support@owllabs.com, www.owllabs.com

Déclaration d’Industrie Canada 
Cet appareil contient un ou des émetteurs/récepteurs non soumis à licence conformes aux CNR d'Innovation, 
Sciences et Développement économique Canada applicables aux appareils radio non soumis à licence. Son 
fonctionnement est soumis aux deux conditions suivantes : (1) cet appareil ne doit pas produire d’interférences, 
et 2) cet appareil doit accepter tout type d’interférences, notamment les interférences pouvant provoquer un 
fonctionnement non désiré de l’appareil.   

Marque déposée
© 2017 Owl Labs Inc. Tous droits réservés. Les marques Owl Labs Inc., Owl Labs, Meeting Owl, Meeting Owl 
Pro, Meeting Owl App, les logos Owl Labs, Meeting Owl, Meeting Owl Pro et autres marques de Owl Labs Inc. 
sont la propriété de Owl Labs Inc. et peuvent être déposées. Apple et le logo Apple sont des marques 
commerciales d'Apple Inc. déposées aux États-Unis et dans d'autres pays. App Store est une marque de service 
d'Apple Inc. Google, Android, Google Play et le logo Google Play sont des marques commerciales de Google 
Inc. Toutes les autres marques sont la propriété de leurs propriétaires respectifs.

Politique de garantie, de retour et de réparation de Owl Labs
Owl Labs Inc. (« Owl Labs », «Nous », « Nos », « Notre ») garantit à l’acheteur initial (« Vous ») que Meeting Owl 
Pro (« le Produit ») sera exempt de défauts de matériaux et de fabrication et sera matériellement conforme à la 
documentation standard de notre produit (disponible sur owl-labs.com/support) pendant la période de garantie.  
Si, pendant la période de garantie (telle que définie ci-dessous), vous nous signalez que le produit n'est pas 
conforme à la garantie susmen-tionnée, nous acceptons, de réparer ou de remplacer, à notre discrétion, 
gratuitement le produit. La période de garantie du produit est de deux (2) ans à compter de la date d'enregis-
trement. Le domaine de messagerie du demandeur de réclamation de garantie doit correspondre au domaine 
de la société d'enregistrement. Nous vous demanderons de bien vouloir fournir une preuve d'achat avec toute 
réclamation au titre de la garantie. Si le produit n'a pas été enregistré, une preuve d'achat sera utilisée pour 
déterminer la date de début de la garantie. Si nous détermi-nons, à notre seule discrétion, que votre demande 
au titre de la garantie est valable et que nous vous délivrons une Autorisation de retour de marchandise (« RMA 
»), le produit doit nous être retourné dans les quinze (15) jours qui suivent votre réception de ladite RMA, à 
l'adresse indi-quée par Owl Labs.  Dans le cas où service clientèle Owl Labs considère que votre réclamation au 
titre de la garantie est valable, Owl Labs prendra à sa charge les frais d'expédition et de ma-nutention du produit 
retourné. Veuillez emballer votre produit avec soin car il vous sera retourné dans le même emballage que celui 
dans lequel nous l'avons reçu. Owl Labs mettra tout en œuvre pour que le produit remplacé ou réparé vous soit 
renvoyé dans les quatre (4) semaines qui suivent la réception du produit retourné

Procédure de retour :
• Avant de contacter le service clientèle Owl Labs, veuillez consultez notre site Web à owl-labs.com/support. La 
Foire aux questions dédiée au dépannage peut fournir une assistance technique utile.  Si vous avez besoin d'une 
aide supplémentaire, vous pouvez trouver les coor-données de notre service d’assistance sur owllabs.com/sup-
port.  Lorsque vous contactez l'assistance, il peut vous être demandé d'effectuer un test du système intégré afin 
d'aider à dia-gnostiquer et à confirmer le problème. Veuillez vous munir du numéro de série qui se trouve au 
bas de votre appareil.• Si nous estimons que le produit doit être retourné, une autorisation de re-tour de 

https://manuals.plus/m/5c74bc647abe38db35528366e8c9705a5d6c4ba4ed38718ee8c1d82729ed06bd

